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Protokół Nr: XLIX/2023 

 

Nazwa sesji:  XLIX zwyczajna sesja VIII kadencji Rady Gminy Wielkie 

Oczy  

Data sesji:  29.09.2023 

Numer sesji:   

Miejsce w którym odbyła się sesja:  sala narad Urzędu Gminy Wielkie Oczy 

Godzina rozpoczęcia:  09:28 

Godzina zakończenia:  10:19 

 

Lista radnych obecnych na sali: 

1. Maria Preweda 

2. Józef Litwiński 

3. Piotr Jacyk 

4. Antoni Mach 

5. Bogusława Lichacz 

6. Waldemar Sęga 

7. Zenon Kociołek 

8. Franciszek Bajan 

9. Ryszard Pietrucha 

10. Ryszard Osowski 

11. Stanisław Mątkowski 

12. Krzysztof Gujda 

13. Wiesław Kuterbach 

 

 

Przebieg obrad: 

 

       Otwarcie sesji. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek otworzył posiedzenie Rady Gminy Wielkie Oczy oraz przywitał 

wszystkich obecnych. 

 

1. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Obrady były prawomocne na 15 radnych obecnych było 13 (zał. Nr 1). 

 

2. Wniosek formalny Wójta Gminy o dodanie punktu do porządku obrad: Podjęcie uchwały w 

sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2023 rok. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek przedstawił porządek obrad (zał. Nr 2). Pan wójt A. Hawrylak zgłosił 

wniosek formalny o dodanie punktu do porządku obrad: Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Wielkie Oczy na 2023 rok. Wniosek został poddany pod głosowanie i przyjęty jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 
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Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Waldemar Sęga Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

 

3. Wniosek formalny Wójta Gminy o dodanie punktu do porządku obrad: Podjęcie uchwały w 

sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wielkie Oczy. 

 

Pan wójt A. Hawrylak zgłosił wniosek formalny o dodanie punktu do porządku obrad: Podjęcie 

uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wielkie Oczy. Wniosek został 

poddany pod głosowanie i przyjęty jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 
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Ryszard Osowski Jestem za 

 

4. Wniosek formalny Wójta Gminy o dodanie punktu do porządku obrad: Podjęcie uchwały o 

zmianie uchwały Nr XL/15/2023 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 

2023 r. 

 

Pan wójt A. Hawrylak zgłosił wniosek formalny o dodanie punktu do porządku obrad: Podjęcie 

uchwały o zmianie uchwały Nr XL/15/2023 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 

2023 r. Wniosek został poddany pod głosowanie i przyjęty jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

 

5. Wniosek formalny Wójta Gminy o usunięcie punktu z porządku obrad: Podjęcie uchwały w 

sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na okres oznaczony do 3 lat z 

dotychczasowym dzierżawcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość. 

 

Pan wójt A. Hawrylak zgłosił wniosek formalny o usunięcie punktu z porządku obrad: Podjęcie 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na okres oznaczony do 3 

lat z dotychczasowym dzierżawcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość. Wniosek został 

poddany pod głosowanie i przyjęty jednogłośnie. Pan przewodniczący Z. Kociołek ogłosił przerwę na 

zmianę porządku obrad. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 
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Radny Oddany głos 

Zenon Kociołek Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

 

6. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek przedstawił nowy porządek obrad, który został przyjęty 

jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Waldemar Sęga Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

 

7. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
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Protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie (zał. Nr 3). 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Antoni Mach Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2023 rok. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani Skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła 

uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2023 rok (zał. Nr 4). Pan Przewodniczący 

Komisji ds. Rozwoju Gospodarczego, Przestrzennego i Finansów Rady Gminy Wielkie Oczy P. Jacyk 

poprosił Panią skarbnik o informację jaki wpływ ma niezaciąganie kredytu na uchwalanie budżetu na 

przyszły rok oraz przedstawił stanowisko członków komisji, którzy byli jednogłośnie za podjęciem 

uchwały. Pani skarbnik E. Słotwińska odpowiedziała, że wprowadzając zmiany w budżecie na koniec 3 

kwartału poprawiamy wskaźnik zadłużenia, który jest brany pod uwagę przy uchwalaniu dobrego 

budżetu na rok następny i możliwości zaciągnięcia kredytu w roku następnym. Jeżeli w tym roku nie 

zaciągniemy kredytu to w roku następnym ten wskaźnik będzie bardziej korzystny więc zdolność 

kredytowa lepsza. Pan radny R. Osowski zapytał czy wpłynęły już jakieś pieniądze na obiecaną przez 

ministra premię dla nauczycieli. Pani skarbnik E. Słotwińska odpowiedziała, że nagrody zostały 

wyliczone na kwotę ok 70 tys. zł na obydwie szkoły ale na chwilę obecną nie mamy żadnej decyzji z 

Ministerstwa. Jak przyjdzie decyzja wówczas będziemy musieli wypłacić z własnych środków, a na 

najbliższej sesji wprowadzić tą decyzję i oddać te pieniądze szkole ponieważ bez decyzji nie możemy 

tego zrobić. Pan radny A. Mach zapytał gdzie mają być postawione nowe wiaty przystankowe. Pan wójt 

A. Hawrylak odpowiedział, że dwie wiaty mają być w Bihalach i jedna w Kobylnicy Ruskiej. Poddano 

uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2023 rok 

podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 
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Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

 

 

 

Osoby proszące o głos 

Piotr Jacyk 

Ryszard Osowski 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wielkie 

Oczy. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani Skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła 

uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wielkie Oczy (zał. Nr 4). Pytań 

i dyskusji nie było. Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Wielkie Oczy podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Józef Litwiński Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 
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Maria Preweda Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie kontynuacji członkostwa Gminy Wielkie Oczy w Lokalnej Grupie 

Działania „Rozwój Ziemi Lubaczowskiej”. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Panu wójtowi A. Hawrylak, który przedstawił uchwałę 

w sprawie kontynuacji członkostwa Gminy Wielkie Oczy w Lokalnej Grupie Działania „Rozwój Ziemi 

Lubaczowskiej” (zał. Nr 6). Pytań i dyskusji nie było. Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w 

sprawie kontynuacji członkostwa Gminy Wielkie Oczy w Lokalnej Grupie Działania „Rozwój Ziemi 

Lubaczowskiej” podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Zenon Kociołek Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zamiany nieruchomości. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Panu wójtowi A. Hawrylak, który przedstawił uchwałę 

w sprawie zamiany nieruchomości (zał. Nr 6). Pytań i dyskusji nie było. Poddano uchwałę pod 

głosowanie. Uchwałę w sprawie zamiany nieruchomości podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 
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Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Waldemar Sęga Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

 

12. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały Nr XL/15/2023 w sprawie zatwierdzenia planu pracy 

Komisji Rewizyjnej na 2023 r. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Panu przewodniczącemu Komisji Rewizyjnej W. 

Kuterbach, który przedstawił uchwałę o zmianie uchwały Nr XL/15/2023 w sprawie zatwierdzenia 

planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2023 r. (zał. Nr 6). Pytań i dyskusji nie było. Poddano uchwałę pod 

głosowanie. Uchwałę o zmianie uchwały Nr XL/15/2023 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji 

Rewizyjnej na 2023 r. podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Waldemar Sęga Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 



9 

 

Zenon Kociołek Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

 

13. Informacja Wójta Gminy Wielkie Oczy z działalności pomiędzy sesjami. 

 

Pan Wójt Gminy A. Hawrylak między sesjami uczestniczył w następujących wydarzeniach:  
- w komisjach Rady Gminy Wielkie Oczy, 

- w Dniu Budowlańca w Łukawcu, 

- w zebraniach sołeckich, których głównym tematem było przeznaczenie funduszu sołeckiego na 2024 

rok, 

- w pasowaniu na ucznia w SP w Łukawcu. 

Pan wójt A. Hawrylak poinformował, że został złożony wniosek na rozbudowę i przebudowę sieci 

wodociągów w Gminie Wielkie Oczy w ramach działania 2.6 Zrównoważona gospodarka wodno-

ściekowa zaopatrzenie w wodę.  Otrzymaliśmy dofinansowanie na budowę chodnika na ul. 

Modrzewskiego w kwocie prawie 500 tys., z PFRON na budowę windy prawie 300 tys. zł, z Polskiego 

Ładu z programu inwestycji strategicznych 2,5 mln zł oraz z Polskiego Ładu na zabytki 400 tys. zł. Pan 

wójt przekazał również informację o aktualnie trwających pracach lub tych, które niebawem się 

rozpoczną dotyczące ocieplenia świetlicy w Bihalach, budowy sali gimnastycznej w Łukawcu, 

przebudowy schodów w ZSP w Wielkich Oczach, budowie drogi na Skolinie, budowie domu 

przedpogrzebowego w Kobylnicy Wołoskiej, w przyszłym tygodniu jeśli wszystko będzie dobrze ma być 

oddany do użytku zbiornik SUV Kobylnica Wołoska, poinformował również, że końca dobiegają prace 

przy budowie ścieżki edukacyjnej w Wielkich Oczach. Trwają prace przy budowie i wymianie 

oświetlenia na ledowe w całej gminie. Pan radny P. Jacyk zapytał o termomodernizację budynku po 

byłej szkole w Kobylnicy Wołoskiej, zgłosił uszkodzony przepust w na relacji drogi Geregi - Skolin. 

Poprosił o informację o naborze na przydomowe oczyszczalnie ścieków. Pan wójt A. Hawrylak 

odpowiedział, że termomodernizację budynku po byłej szkole w Kobylnicy Wołoskiej czekamy na 

złożenie ofert przez firmę, jeśli wybierzemy wykonawcę to w tym roku będzie to jeszcze zrobione. Jeśli 

chodzi o przepust to poprosił o wskazanie go na mapie. Natomiast w temacie przydomowych 

oczyszczalni ścieków Pan wójt poinformował, że nabory trzeciego jeszcze nie otworzyliśmy ponieważ 

w między czasie dostaliśmy informację, że dostaniemy dofinansowanie do pierwszego naboru i 

chcieliśmy uzupełnić brakujące miejsca do pierwszego naboru i wówczas będziemy mogli otworzyć 

trzeci nabór. Pan radny F. Bajan poprosił o wystosowanie pisma do rejonu dróg aby wyczyścić 

zakrzaczenia przy drodze powiatowej do Kobylnicy Ruskiej. Zgłosił również potrzebę zgłoszenia do 

agencji potrzeby wyczyszczenia działki, która jest ich własnością w Kobylnicy Ruskiej. 

 

 Osoby proszące o głos 

Piotr Jacyk 

 

14. Wnioski i interpelacje radnych. 

 

Wnioski i interpelacje zostały przedstawione w poprzednim punkcie. 

 

Osoby proszące o głos 

Franciszek Bajan 
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15. Zakończenie obrad. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek zakończył obrady Rady Gminy Wielkie Oczy o godzinie 10:19. 

 

 

Protokołowała: Małgorzata Machczyńska 

 


